	[image: ]
	     SCOPE OF WORK
Rehabilitation of Lakamat Al Doki HF - Hajer area, Al Dhale'e district, ALD.




1. General
The general scope of work of a complete rehabilitation for Lakamat Al Doki HF (N 13°48'58'', E 44°39'19'') includes supply, installation, testing and commissioning, handing over of end. Although not specifically mentioned in the specifications, the following items listed are part of the works: - 
· Building of one toilet with ramp structure as per the detail of the specification in the BoQ and the drawing.
· [bookmark: _Hlk120474122]Remove the building roof and replace it with new roof made of timber deck with plain concrete. The roof has to maintain a 2% slope as per the detail in the drawing for fast drainage of the rain.
· Rehabilitation all rooms and existing toilets, painting room, partition walls, repair ceiling of latrine, water system facilities, latrines, plastering, painting and other repair works needed.
· [bookmark: _Hlk124183546]Rehabilitation of concrete RWH tanks of 12m3 capacity, Install a 0.5 HP capacity water pump to raise water to the upper tanks.
· Use of good quality material and applying the latest available technologies to the expected standard.
2. Detailed Scope of Work: 
· The WORK to be performed shall consist of provision of system tools, equipment, materials, supplies, and manufactured articles. It shall also include provision of all labor, services like transportation, fuel, power, water, essential communications and performing all works or other operations required to fulfil the Contract. Works shall be conducted in strict accordance with the contract documents. All work shall be completed fully and all materials, services and equipment though not expressly indicated or called for in the contract documents but are necessary for the completion of the works shall be provided by the contractor as though originally so indicated, at no increase in the cost to the employer.
· The contractor is also required to make sure that all required materials, equipment, sub-system are included in their offer to deliver a completed and functional system. This includes but not limited the following components: 
· Rehabilitation all rooms in building and two toilets with providing all the works inside (doors, windows, painting and plastering partition walls)
· Rehabilitation of concrete RWH tanks of 12m3 capacity,  installing of a 0.5 HP water to raise water to the upper tank.
· Remove the building roof and replace it with new roof made of timber and plain concrete.
· Construction of one new toilet 
· Rehabilitation of existing toilets facilities.
· [bookmark: _Hlk120474613]Supply and Installation of two PVC water tanks fitted with PVC pipes and water taps.
· Rehabilitation of concrete Harvesting tank with flush system.
· Construction of ramp with handrail  
· Supply and rehabilitate the water system facilities.
· Sanitation network work rehab with manhole.
· Supply and Installation of tiles for external wall.
· This scope of works is not meant to be a comprehensive definition of works, but merely a guide for the items of work contained within this tender package
· The contractor shall carry out any operational costs to finish the installation at location. 
· Contractor shall clear all debris, , materials, and keep the environment condition clean and safe.,.

3. Procurement
· Procurement and expediting tasks for all equipment and materials are the responsibility of the Contractor.
· The equipment and materials shall be purchased by the contractor, and that the cost of these equipment, materials, shipping and transportation are the responsibility of the contractor.
· All the procured material shall be brand new with valid warranty certificates and showing to supervising engineer.
4. Project Execution
· Once the CONTRACT is awarded, the contractor is entitled to carry out site visit to conduct a detailed site survey with Medair representatives to identify components, locations, cabling routing, and any other necessary works.
· A regular status meeting with Medair representative shall be carried out to discuss current and planned activities and significant issues.
· The contractor has to submit the final a stamped design and shop-drawings to be verified and approved by Medair
· The contractor responsible of any defect or damage in any components of all rehabilitation
5. Manuals, Catalogues and Drawings
· The contractor must abide by the drawings given to him and apply them as described and refer to the supervising engineer in the event of not understanding the subject and not making any improvisation from the contractor until after referring to the supervising engineer.
6. Construction
· Contractor shall implement standard quality assurance measures/ quality control according to plan for construction activities on the project site
· The contractor shall supply all labor, tools, machinery, equipment and equipment transportation for all work.
· The contractor shall keep the site clean and orderly throughout the duration of construction.
· The contractor shall provide permanent equipment marking, labelling and signage for the project.
· The contractor shall fully comply with all applicable notification, safety and work rules when working. 
· It is the contractor responsibility to clean the modules once the construction work is completed.
7. Commissioning
· The contractor shall provide a work plan with a detail timeline and test procedure for the process of commissioning.
· The contractor shall offer all goods and materials for inspection examination and witness testing. He shall inform the Medair or his authorized representative of the date when the goods and materials will be ready for inspection and witness testing.  If the tests are beyond the resources of the supplier, he shall make arrangements for these to be carried out elsewhere
· Such testing should include the following tests as minimum:
· Electric insulation and continuity test:  such tests should be carried before commending installation.
· Sanitation network, water network tests when finished the work.

8. System Warranty and After Sales
· At least three months warranty from the operation date of each supplied items (any another warranty will not be accepted) and workshop warranty of each supplied items as per in its description specification.  
9.  Final Completion
· The Contractor shall complete any required document or list, clean up the construction site and remove any temporary structures, equipment or services, and construction debris.
· Copies of all final approvals and certifications shall be provided to Medair.
· The Contractor shall provide two (2) hard copy sets and one soft copy of the final Project documentation
10.  Contract Method 
· The WORK hereunder will be constructed under a unit price contract comprised of both unit price items and lump sum items.

11.  Evaluation Criteria

	[bookmark: _Hlk124277696]SoP Evaluation Criteria
	Proposed criteria for Lakamat Al Doki 
	Weighted score as per the SoP (%)

	 
 
 
Technical capacity
	Experience as a prime contractor for the works of a similar nature and size in the past 3-5 years. The bidder matches these criteria should take full score of (10%).
	

35%

	
	quality of material and workmanship providing, company profile and manpower deploying for the work. for construction materials, Medair advise the contractor to mention the country of origin and brand name with providing warranty from the operation date of the needed supplied items. The bidder provides all the criteria mentioned should take full score of (15%)
	

	
	Qualification and experience of key site management and technical personnel proposed for the contract. The bidder matches these criteria should take full score of 10%.
	

	 
 
 
 
Work Methodology + Work plan
	Type of equipment proposed for the timely acquisition (own, lease, hire, etc) of the following equipment Concrete mixer, vibrator, dump truck, 4x4 drive vehicle, truck, jackhammer, plumbing equipment and generator. The bidder has all the equipment's mentioned should take full score of 10%.
	




25%

	
	Proposed program (work method and schedule), descriptions, drawings and charts as necessary complying with the bidding document. The bidder provides all the criteria mentioned should take full score of 5%.
	

	
	10% Reasonable time for the implementation
1- The bidder offers time equal or 10% lower than the estimated time, should take full score of 10%.
2- The bidder offers time higher of 10% than the estimated time, should take score of 7%.
3- The bidder offers time higher of 15% than the estimated time, should take score of 5%.
	

	Financial Offer
	1-  Offer equal or 10% lower than the estimated cost, the bidder should take full score of 35%.
2- Offer of 10% higher than the estimated cost but below 15%, the bidder should take score of 30%.
3- Offer of above 15% of the estimated price in the BoQ but below 20%, the bidder should take score of 10%.
4- Offer of 20% higher than the estimated cost, the bidder should take score of 5%.
	35%

	Company Profile
	Excellent recommendation/reference on similar projects from the past works in INGO is an advantage. The bidder matches these criteria should take full score of (5%).
	5%

	Total
	100%






[bookmark: _Hlk124757994]


1- الهدف من عمل تأهيل المرفق الصحي لكمة (N 13°48'58'' , E 44°39'19'')

يشمل الهدف العام من تأهيل المرفق الصحي لكمة الدوكي – منطقة حجر التوريد والتركيب والاختبار والتكليف والتسليم النهائي فـ بالرغم من عدم ذكر المواصفات على وجه التحديد الا ان العناصر التالية المدرجة هي جزاء من الاعمال التالية: -
- بناء حمام جديد مع الرامب الخاص بالمعاقين.وفقا  وفقًا لتفاصيل المواصفات في جدول الكميات والرسمات . 
- إزالة سقف المبنى واستبداله بسقف جديد مصنوع من سطح خشبي بخرسانة عادية. يجب أن يحافظ السقف على منحدر بنسبة 2٪ وفقًا للتفاصيل الموجودة في الرسم من أجل التصريف السريع للمطر
- إعادة تأهيل جميع الغرف والحمامات الموجودة، وجدران التقسيم، وإصلاح سقف المراحيض، ومرافق شبكات المياه، والمراحيض، والتجصيص، والطلاء، وغير ذلك من أعمال الإصلاح اللازمة...
- صيانة خزان حصاد مياه الامطار الخرساني بسعة 12م3 مع توريد وتركيب مضخة مياه (دينمه) بقدره 0.5 خيل لرفع المياه من الخزان الخرساني الى الخزانات العليا في السقف
- استخدام مواد ذات نوعية جيدة وتطبيق أحدث التكنولوجيات المتاحة على المستوى المتوقع
2- المجال العملي التفصيلي
 - يجب أن يتم توفير أدوات النظام والمعدات والمواد واللوازم والمواد المصنعة للعمل المراد تنفيذه ويشمل أيضا توفير جميع العمالة والخدمات مثل النقل والوقود والطاقة والمياه والاتصالات الأساسية وأداء جميع الأعمال أو العمليات الأخرى اللازمة للوفاء بالعقد. يجب أن تتم الأعمال بما يتفق تماما مع وثائق العقد. يجب أن تنجز جميع الأعمال بالكامل وأن يقدم المقاول جميع المواد والخدمات والمعدات التي لم يتم الإشارة إليها صراحة أو المطالبة بها في وثائق العقد ولكنها ضرورية لإنجاز الأعمال كما لو كانت مبينة في الأصل، دون زيادة في التكلفة التي يتحملها صاحب العمل.
- يطلب من المقاول التأكد ان جميع المواد والمعدات والنظام الفرعي المطلوب مدرجة في عرضه لتقديم نظام مكتمل وعملي ويشمل ذلك على سبيل المثال غير محدودة للمكونات التالية. 
- إعادة تأهيل جميع الغرف واثنين حمامات في المبنى وتشمل (أبواب ونوافذ وطلاء وليأسه وقواطع المنيوم لتقسيم الغرف).
- إزالة السقف القديم وإعادة أنشائه بسقف مكون الخشب والخرسانة العادية 
- بناء حمام جديد. 
- اعاده تأهيل مرافق المياه في المرفق الصحي 
- توريد وتركيب خزانات المياه البلاستيكية المزودة بأنابيب بلاستيكية وحنفيات المياه.
- إعادة تأهيل الخزان الخرساني حصاد مياه الامطار مع تركيب نظام التدفق.
- انشاء رامب خرساني للمعاقين
- إعادة تأهيل أعمال شبكة الصرف الصحي مع غرف التفتيش.
- توريد وتركيب البلاط للجدار الخارجي
-لا يقصد بنطاق الأعمال هذا أن يكون تعريفا شاملا للأعمال، بل مجرد دليل لعناصر العمل الواردة في هذه المناقصة.  
 - يجب على المقاول تحمل أي تكاليف تشغيلية لإنهاء العمل في الموقع.
يجب على المقاول إزالة جميع المخلفات والمواد والحفاظ على البيئة نظيفة وآمنة.-
3- المشتروات 
· مسؤولية الشراء وتسريع المهام لجميع المعدات والمواد على عاتق المقاول.
· يقوم المقاول بشراء المعدات والمواد وتكون تكلفة هذه المعدات والمواد والشحن والنقل مسؤولية المقاول.
· يجب أن تكون جميع المواد المشتراة جديدة تمامًا مع شهادات ضمان صالحة وعرضها للمهندس المشرف. 
4- تنفيذ المشروع
· بمجرد منح العقد يحق للمقاول إجراء زيارة للموقع لإجراء مسح تفصيلي للموقع مع ممثلين منظمة ميدير لتحديد المكونات والمواقع وتوجيه الكابلات وأي أعمال أخرى ضرورية. 
· يتم عقد اجتماع منتظم مع ممثل ميدير لمناقشة الأنشطة الحالية والمخطط لها والقضايا الهامة. 
· يجب على المقاول تقديم التصميم النهائي مختومًا والرسومات التنفيذية ليتم التحقق منها والموافقة عليها من قبل ميدير. 
· يجب على المقاول تقديم خطة تركيب العمل وفترة التنفيذ التي يجب اعتمادها من قبل ممثلين ميدير. 
· المقاول مسؤول عن أي خلل أو ضرر في جميع المكونات التي إعادة تأهيلها. 
5- الأدلة والكتالوجات والرسومات
- يجب على المقاول الالتزام بالرسومات المقدمة له وتطبيقها كما موضح والرجوع إلى المهندس المشرف في حالة عدم فهم الموضوع وعدم عمل أي ارتجال من المقاول إلا بعد الرجوع إلى المهندس المشرف. 
6- البناء
· يجب على المقاول تنفيذ معايير ضمان الجودة ومراقبة الجودة وفقًا لخطة أنشطة البناء في موقع المشروع. 
· يجب على المقاول توفير جميع العمالة والأدوات والآلات والمعدات ونقل المعدات لجميع الأعمال إلى موقع المشروع. 
· يجب على المقاول الالتزام والحفاظ على الموقع نظيفًا ومنظمًا طوال مدة العمل.
· يجب على المقاول توفير علامات دائمة للمعدات ووضع العلامات واللافتات للمشروع.
· يجب على المقاول الالتزام الكامل لجميع قواعد الإخطار والسلامة والعمل المعمول بها عند العمل.
· يتحمل المقاول مسؤولية تنظيف مخلفات البناء بمجرد اكتمال العمل في الموقع. 
7 – التكليف

· يقدم المقاول خطة زمنية وإجراءات واختبار لعملية التشغيل. 
· يقوم المقاول جميع السلع والمواد لفحصها واختبارها من قبل الشهود وعليه أن يبلغ المنظمة بالتاريخ الذي ستكون فيه البضائع والمواد جاهزة للتفتيش واختبارها أمام الشهود وإذا كانت الاختبارات تتجاوز موارد المورد وجب عليه أن يتخذ الترتيبات اللازمة لإجرائها في مكان آخر. 
· ينبغي أن يشمل هذا الاختبار الاختبارات التالية كحد أدنى. 
· اختبار العزل الكهربائي والاستمرارية يجب على المقاول إجراء هذه الاختبارات قبل تنفيذ التركيب. 
· اختبارات شبكة الصرف الصحي وشبكة المياه عند الانتهاء من 
· شبكة الصرف الصحي، اختبارات شبكة المياه عند الانتهاء من العمل.
8- ضمان النظام وما بعد البيع
- ضمان لمدة ثلاثة أشهر على الأقل من تاريخ تشغيل كل عنصر من العناصر الموردة (لن يتم قبول ضمان آخر) وضمان ورشة العمل لكل عنصر من العناصر الموردة وفقًا لمواصفات.
9- الإنجاز النهائي
يجب على المقاول إكمال أي مستند أو قائمة مطلوبة، وتنظيف موقع البناء وإزالة أي هياكل أو معدات أو خدمات مؤقتة. - 
 منظمة ميدير يجب تقديم نسخ من جميع الموافقات والشهادات النهائية إلى. -
 - يجب على المقاول توفير نسختين نسخة مطبوعة ونسخة إلكترونية واحدة من وثائق المشروع النهائي
10- طريقة العقد
 سيتم إنشاء العمل أدناه بموجب عقد سعر الوحدة والذي يتكون من بنود سعر الوحدة وبنود المقطوعيات .
11- معايير التقييم

	النسبة بحسب (معايير الإجراءات التشغيلية) %
	وصف التفاصيل للمرفق الصحي لكمة الدوكي
	معايير التقييم بحسب (معايير الإجراءات التشغيلية)  

	35%

	خبرة كمقاول رئيسي لأعمال ذات طبيعة وحجم مشابهين في 3-5 سنوات الماضية. المورد الذي يطابق هذه المعيار يأخذ نسبه كاملة 10%
	القدرات التقنية

	
	جودة المواد والتصنيع وملف تعريف الشركة ونشر القوى العاملة للعمل. بالنسبة لمواد البناء، تنصح منظمة ميدير المقاول بذكر بلد المنشأ واسم العلامة التجارية مع تقديم ضمان من تاريخ تشغيل العناصر الموردة المطلوبة. المورد الذي يزود كل المعايير المطلوبة سيحصل على نسبة كامله 15%
	

	
	مؤهلات وخبرات إدارة الموقع الرئيسية والموظفين التقنيين المقترحين للعقد. المورد الذي يطابق هذه المعيار يأخذ نسبه كاملة 10%
	

	25%

	نوع المعدات المقترحة لاقتناء (امتلاك، تأجير، استعارة، إلخ) في الوقت المناسب للمعدات التالية: خلاطة الخرسانة، الهزاز، الشاحنة القلابة، مركبة الدفع الرباعي، الشاحنة، آلة ثقب الصخور، معدات السباكة والمولدات. المورد الذي لدية كل هذه المعدات يأخذ نسبه كاملة 10%.
	منهجية وخطة العمل 

	
	البرنامج المقترح (طريقة العمل والجدول الزمني) والأوصاف والرسومات والمخططات حسب الضرورة بما يتوافق مع وثيقة العطاء. المورد الذي يطابق هذه المعيار يأخذ نسبه كاملة 5%
	

	
	10% لفترة التنفيذ المنطقية / المعقولة
1- المورد الذي يقدم وقت للتنفيذ مساوي او اقل من 10% من الوقت التقديري سيحصل على نسبة كامله 10%.
2- المورد الذي يقدم وقت للتنفيذ اعلى من الوقت التقديري بنسبة 10% سيحصل على نسبة 7%.
3- المورد الذي يقدم وقت للتنفيذ أعلى من الـ 15% سيحصل على نسبة 5%. 
	

	35%
	1- عرض السعر المساوي او الأقل بـ 10% من السعر التقديري، المورد سيحصل على نسبه كامله 35%.
2- إذا كان عرض السعر أكثر بنسبة 10% من السعر التقديري , واقل بنسبة 15%المورد سيحصل على نسبة 30%.
3- إذا عرض السعر اعلى من 15% عن السعر التقديري في جدول الكميات واقل من 20% , المورد سيحصل على نسبة 10%.
4- إذا عرض السعر اعلى من 20% عن السعر التقديري، المورد سيحصل على نسبة 5%.
	عرض السعر

	5%
	تعتبر التوصية / الإشارة الممتازة إلى مشاريع مماثلة من الأعمال السابقة في المنظمات الدولية غير الحكومية. المورد الذي يطابق هذه المعيار يأخذ نسبه كاملة 5%
	خلفية / لمحه عن الشركة






1

image1.png
sach matters




